

PROTOKOLL ORDINARIE STYRELSEMÖTE



GMBK KLUBBSTUGA

1/6-2017

NÄRVARANDE:

Michael Lind	(ordförande)
Anna-Karin Gustafsson	(kassör)
Anneli Davidsson	(sekreterare)
Anna Rudensjö	(ledamot)
Shadya Malmquist	(suppleant)
Marie Törnbrink	(suppleant)

Dessutom: Johanna Karlsson, ordförande GHU

EJ NÄRVARANDE:

Annika Hansson	(vice ordförande)
Staffan Liewendahl	(ledamot)
Andrea Ahnmark	(ledamot)

1. MÖTET ÖPPNAS

Ordförande Michael Lind öppnar mötet

2. ANMÄLAN ÖVRIGA FRÅGOR

- ANNA-KARIN OM KVITTON M.M.
- MICHAEL OM SWISH
- FÖRBEREDELSE MEDLEMSMÖTE

3. GODKÄNNANDE AV DAGORDNING

Dagordningen godkänns

4. VAL AV JUSTERINGSMÄN

Till justeringsmän väljs Anna Rudensjö och Marie Törnbrink

5. FÖREGÅENDE PROTOKOLL/BORDLAGDA ÄRENDEN

- MEDLEMSMÖTE FLYTTAT TILL 7/6

6. BESLUT TAGNA I ANDRA FORUM SEDAN FÖREGÅENDE MÖTE

- INGA BESLUT TAGNA

7. SKRIVELSE

INKOMMANDE

- BIODLING

Fråga om att sätta upp bisamhällen på klubben? Pga. klöver i gräsmattan och kända allergiker måste vi tyvärr tacka nej.

→ Anneli svarar

UTGÅENDE

- INGA UTGÅENDE SKRIVELSER

8. RAPPORTER

EKONOMI

Anna-Karin: De nya datorerna är betalda.

Agilityhinder är inköpta, och betalade av GHU.

- KONTANTHANTERING

Vi får inte någon kontakt med Loomis.

Styrelsen godkänner att Anna-Karin sätter in kontanterna vi har på sitt konto och sedan för över till klubbens konto.

- SWISH

Michael: All betalning till swish, från alla tävlingar etc., ska gå via klubbens swish. Inget privat swishkonto får användas.

STUGA/PLANER

Michael: Stugkommittén vill ställa utemöbler på ytan framför stugan och förbjuda parkering där.

Styrelsen beviljar detta och föreslår också att vägen framför stugan stängs av för genomfart.

Michael ber stugkommittén att undersöka om det går att koppla in en tvättmaskin. Kostnad uppskattas till ca 20 000 kr.

→ **Styrelsen beslutar (genom majoritet vid röstning) att köpa in tvättmaskin under förutsättning att det går att installera.**

Michael kollar även med stugkommittén om de kan köpa in torkskåpen vi tidigare beslutat om.

- PLANERNA

Allt är fakturerat. Resterande arbeten blir nollsummespel.

Vi har köpt in GMBK-flaggor till våra nya flaggstänger.

PR/INFO

Mailen verkar inte fungera. → **Anneli ställer frågan till Mårten med Anna-Karin som kopia.**

Anna: Punkt från föregående möte om bättre kommunikation mellan medlemmar. Hur förmedlar vi ut detta?

Michael ska bygga anslagstavlor. Trivselregler borde skrivas ut och placeras tydligt på detta. → Marie tar ansvar för att vi styr upp uppdatering av policydokument och även en sammanställning av trivselregler. Malin Hedeberg har eventuellt originalet på "trivselregler" sedan tidigare.

KÖKET

Marie:

Det är väldigt svårt att få frivilliga till köket.

Den gamla Facebook-gruppen ska stängas och frågan ska ställas på nytt i GMBK-gruppen om det finns några som är intresserade.

För att göra det mer attraktivt ska det poängteras att de som ställer upp i köket ska ha frihet att bjuda på vad de vill och att ingen annan går in och styr hur arbetet ska läggas upp.

Anna-Karin har kollat upp om klubben kan skaffa ett ICA-kort för matinköp, men ICA-kort går inte att skaffa för klubben utan då får t.ex. Anna-Karin skaffa ett privat konto som klubben använder. Kortet läggs på klubben. Anna-Karin går vidare och kollar hur vi löser det praktiskt.

TÄVLING

Michael: Ett "gömställes-plank" har byggts på yttre planen.

Det behövs intyg från Länsstyrelsen för träning och tävling med lös hund under hundförbudstiden. Vi ska skicka våra ansökningar till distriktet.

Michael har ställt frågan men inte fått något svar från distriktet. Michael ska ta frågan vidare till distriktets ordförande.

UTBILDNING

Instruktörsmöte i juni.

BRUKS

Shadya:

Idé om att anordna ett bruksläger 2018 med instruktörer.

Förslag på 1200 kr/person (för två dagar med instruktörer och middag).
Belöningspoäng ska inte få användas. Instruktörer ska få 4000 kr i ersättning.

→ Styrelsen tycker att detta är en jättebra idé! Shadya går vidare.

- **BELÖNINGSPÖÄNGSYSTEMET**

Shadya kollar med Monica Madsen om status. Anna-Karin vill gärna vara med och uppdatera systemet eftersom det i stor utsträckning påverkar ekonomin.

LYDNAD

SM med 3 ekipage från GMBK.

AGILITY

Anna: Trippelchansen har varit. Två kvällstävlingar i juni: Junichansen.

SPECIALSÖK

Inga rapporter

RALLYLYDNAD

Inga rapporter

HUNDUNGDOM

Johanna Karlsson:

Hinderparken till agility har köpts in av GHU, som hyra till GMBK. GHU har inte någon större tävlingsverksamhet och sliter inte så mycket på hindren.

Vad är en rimlig hyra för GHU? Kanske kan GMBK sponsra med hyra och att dessa pengar istället riktas direkt till GHUs medlemmar i form av t.ex. gratisläger för att få fler aktiva medlemmar.

Michael tar frågan om det tidigare hyresavtalet vidare och pratar med Helen.

GHU ska också vara välkomna att anmäla sig till GMBK sommarläger 2018.

GHU styrelsen har nu fått en kassör.

9. ÖVRIGA FRÅGOR

- KVITTON

Anna-Karin:

Kvitton lämnas på många olika sätt och Anna-Karin sätter ihop en blankett med den information som hon behöver. Den här blanketten måste i fortsättningen användas för att redovisa kvitton.

- FÖRBEREDELSE MEDLEMSMÖTE

Dagordningar är klara, kallelser har skickats.

Anna-Karin ordnar fika.

- MEDLEMSDAG

Shadya: kan vi bestämma en ny dag för medlemsdag?

Detta ordnas i samband med klubbkampen. Shadya och Johanna pratar ihop sig om att anordna detta gemensamt.

10. NÄSTA MÖTE

21/6 kl. 19.00.

11. MÖTET AVSLUTAS

SIGNERAS:

ORDFÖRANDE:



Michael Lind

VID PROTOKOLLET:



Anneli Davidsson

JUSTERINGSMAN:



Anna Rudensjö

JUSTERINGSMAN:



Marie Törnbrink